

Referat af HB-møde den 18. marts 2025



Tid og sted: Kl. 18.30 hos SIC

Til stede: Ernst (BAD), Lars (FOD), Ulla (HÅN), Casper (BAS), Jesper (VOL), Sidsel (GYM), Niels Peter (FIT), Annette (SEKR)

Møde med RL: Patrick sender link til det nye frivilligtilmeldingsskema til Rebildløbet til Annette, som vi kan sende ud til vores medlemmer. Tilmeldingsskemaet ligger på Rebildløbets hjemmeside og opdateres løbende der.

Pkt.	Punkt	Resultat
1.	Formel godkendelse af referat af HB-møde den 21. januar 2025	Referatet blev godkendt, blot der kommer et ekstra 0 på beløbet i pkt. 2a
2.	Nyt fra forpersonen (fast punkt) a. Antal medlemmer i FREM meldes til SIC i uge 12 – hvem gør det? b. FREM's repræsentanter til SIC's bestyrelse meldes til SIC i uge 12 (Emil Kondrup, Erik Bundgaard, Andreas Rytter, Julie Mackenhauer, evt. Ole Faaborg) c. Hvem deltager i SIC's generalforsamling den 26. marts kl. 19.00?	a. 1802 medlemmer – Annette melder til Julie b. Vi kan desværre ikke finde flere FREM repræsentanter – Annette melder til Julie. I øvrigt nogle rigtig gode kompetencer, som SIC efterspørger c. Lars og Ernst deltager og NP deltager, hvis han kan nå det
3.	Nyt fra sponsorudvalget (fast punkt) a. Sponsorarrangementet i marts flyttes til oktober – forslag til datoer? b. Bør det ikke også være for vores frivillige?	a. Skal ikke være i uge 42, 25/10, 7/10 eller 8/10 b. Frivillige skal inviteres med - kunne man overveje at kåre årets frivillig i klubben?
4.	Økonomi (fast punkt) a. Hvad gør vi med FREM's værdipapirer? b. Kan Byfestudvalget bestille legeland? c. Er der nogen, der har noget specielt at bemærke til afdelingens økonomi?	a. Lars og Ernst har været til møde med Sparekassen Danmark. Sparekassen foreslog salg af værdipapirer og oprettelse af en konto med fast rente (meget lav). Værdipapirerne blev oprindeligt købt, da der var minusrenter. Hvis de værdipapirerne sælges nu taber klubben kr. 50.000 - 60.000. Hovedbestyrelsen beslutter, at vi slår koldt vand i blodet og afventer udviklingen på markedet. Til hvert bestyrelsesmøde orienterer Lars om værdipapirerne. Ernst orienterer Ella om vores beslutning og spørger til "alarm" b. Legelandet kan bestilles c. Møde om depoter – fodbold har søgt om fondsmidler til indretning af fodboldrummet

Pkt.	Punkt	Resultat
5.	Henvendelse om oprettelse af en Bordtennis-afdeling	Selvfølgelig kan der oprettes en bordtennis-afdeling. Annette informerer. Der er ledige træningstider hele lørdag eftermiddag. Der tages kontakt til Jesper vedr. oprettelse af hold i Conventus.
6.	Vi er blevet spurgt, om vi vil komme med et oplæg på årsmøde i DGI Nordjylland onsdag den 9. april vedr. Åben Hal-konceptet – hvad skal vi melde retur?	Annette skriver til Kristina, at HB ikke kan komme med oplæg på årsmødet. God ide, at de unge, kan tage en bold med i hallen og spille, men der er mange konflikter i hallen og der er ingen pædagogisk opsyn Noget, der foregår uden for foreningens regi Flere gener end goder
7.	Eventuelt	Ingen input

KOMMENDE HB-MØDER I 2025/26:

Tirsdag den 20. maj 2025 kl. 18.30

Tirsdag den 26. august 2025 kl. 18.30

onsdag den 8. oktober 2025 kl. 18.30

Tirsdag den 2. december 2025 kl. 18.30

Tirsdag den 13. januar 2026 kl. 18.30

Tirsdag den 24. februar 2026 kl. 18.00 formøde + kl. 19.00 generalforsamling